

EUROPEAN SEVENS 2008



Note:

Pour le Tournoi Final du “Championnat d’Europe de Rugby à 7 » qui se déroulera à Hanovre les 12 et 13 Juillet 2008, l’équipe d’Allemagne sera qualifiée automatiquement (pays organisateur).

For the 7s European championship final tournament which will be held in Hanover on 12th and 13th July 2008, German Rugby national side will be automatically qualified (host union).

L’équipe de rugby à 7 d’Allemagne participera à la phase qualificative du Championnat d’Europe de Rugby à 7.

7s German rugby national side is participating in the first qualification round of 7s European championship

Lors du Comité exécutif de la FIRA-AER qui s’est déroulé à Kiev les 18 et 19 Avril 2008, il a été décidé que :

During the last FIRA-AER executive committee which was held in Kiev on 18th and 19th April 2008, it was decided

- L’équipe nationale de rugby à 7 d’Allemagne gardera son rang acquis lors de la phase qualificative dans la mesure où elle sera qualifiée dans les douze premiers.
- **7s German rugby national side will keep its position won during the first qualification round if it is ranked in the first twelve best teams.**
- Dans le cas où l’équipe nationale de rugby à 7 d’Allemagne terminerait au-delà de la 12^{ème} place, elle sera classée N° 12 dans le ranking à la fin de la phase qualificative et donc 12^{ème} du ranking du tournoi final.
- **If the 7s German rugby national side is ranked below the 12th position, it will be ranked N°12 in the ranking at the end of the qualification round and therefore N°12 in the ranking of the final tournament (Hanover)**
- Ce qui veut dire que l’équipe nationale qui serait classée 12^{ème} à l’issue de la phase qualificative se retrouverait N°13 et ne participerait pas au Tournoi final.
- **This means that the 7s national which should be ranked N°12 at the end of the qualification round would become N°13 and would not participate in the final tournament.**